

Pre K 2016-2017 SCHOOL YEAR CALENDAR

September 2016 2016年09月	7	Wednesday	Professional Development 教师开会
公立學校學前班學生僅上 部分時間的課	8	Thursday	First Day of School 開學第一天。 Staggered Schedule 1 st group (9:00AM - 10:30AM) 2 nd group (11:00AM - 12:30PM)
公立學校學前班學生僅上 部分時間的課。	9	Friday	Staggered Schedule (9:00AM - 11:30AM)
October 2016 2016年10月	10	Monday	Columbus Day Observed (School Closed) 哥倫布紀念日 (學校放假)
November 2016 2016年11月	8	Tuesday	Election Day/ Professional Development (School Closed) 選舉日。學生不上學。教师开会
	11	Friday	Veteran's Day (School Closed) 退伍軍人節 (學校放假)
	15-16	Tuesday & Wednesday	Parent Teacher Conference (Children will be dismissed at 11:30am) 家長教師會議
	24-25	Thursday -Friday	Thanksgiving Recess (School Closed) 感恩節假期 (學校放假)
December 26 - January 2 12月26日 - 2017年1月2日		Monday to Monday	Winter Recess (School Closed) 寒假 (學校放假)
January 2017 2017年1月	3	Tuesday	Pre K children return to school 学生回来上课
	16	Monday	Dr. Martin Luther King, Jr. Day (School Closed) 馬丁路德金紀念日 (學校不上課)
	17	Tuesday	Professional Development (No Pre K Class in session) 教师开会
	30	Monday	Lunar New Year (School Closed) 农历新年 (學校放假)
February 2017 2017年2月	20-24	Monday - Friday	Midwinter Recess (School Closed) 仲冬假期 (學校放假)
March 2017 2017年3月	6 - 7	Monday & Tuesday	Parent Teacher Conference (Children will be dismissed at 11:30am) 家長教師會議
	14	Tuesday	Professional Development (No Pre K Class in session) 教师开会
April 10 - 18 / 4月10日至18日		Monday - Tuesday	Spring Recess (School Closed) 春假 (學校放假)
May 2017/2017年5月	18	Thursday	Professional Development (No Pre K Class in session) 教师开会
	29	Monday	Memorial Day (School Closed) 國殤日 (學校放假)
June 2017/2017年6月	8	Thursday	Anniversary Day/Staff Development Day (No Pre K Class in session) 選舉日 學生不上學。
	12	Monday	Parent Teacher Conference (No Pre K Class in session) 家長教師會議
	28	Wednesday	Tentative last day of school *subject to change*

****Please note that the calendar is subject to change. Families will be notified of the changes.****

****请注意，以上列出的日期可能会有所变动。如果会有任何变动，我们会提前通知各位家长。****

- **Parents must arrange for student(s) pick-up outside of the school (front exit) by dismissal time at 2:50 SHARP. If there are no arrangements for child's late pickup by 3:05P.M. Okie Dokie reserves the rights to not only send the child to the NYPD but to also report the incident to ACS.**
- **放学时间 2: 50 的时候，家长会按照先后顺序在学校前门的出口接小朋友。如果家长迟于 3: 05 还没有来接小朋友，朗朗幼儿园会保留将小朋友送去纽约警察局和通知纽约市儿童服务管理局的权利**
- **The dates listed above are slightly different from the public schools but we will notify you if there are any changes.**
- **以上列出的放假日期跟公立学校有一点点的不一样，如果有什么变动，我们会发通知告知大家**
- **Please note that Staff Development Days and Parent-Teacher Conferences are subject to extra days of school closing. You will be notified of any changes(s) in advance.**
- **请注意，教师开会和家长教师会议是学生放假留在家中的日子。如果有什么变动，我们会提前通知各位。**
- **Please note that in the event of a snow/rainstorm you will be notified by television/radio. If any public school are closed Okie Dokie will also be closed.**
- **大风雪或者暴风雨的时候，请你留意观看电视和收听电台广播。如果公立学校要求学生留在家中，朗朗幼儿园也将跟随公立学校的决定。**
- **Please be reminded that all late pick-ups will be subject to \$5.00 for every 10 minutes you are late.**
- **如果你迟来接小朋友，每迟 10 分钟，我们将向你收取 5 美元。**